
Zasedání SKAS MFF UK dne 13. února 2023 
Zapsal: Willy Svoboda 

Přítomní členové SKAS: Andrej Farkaš, Martina Novotná, Lukáš Nowak, Willy Svoboda, Vojtěch 
Švandelík (odchod 19:15), Anna Yaghobová, František Zajíc 
 
Omluveni: Petr Vincena, Kateřina Vokálová 
 
Hosté: doc. RNDr. Mirko Rokyta, CSc. (děkan, odchod 20:02), doc. Mgr. Michal Kulich, Ph. D. 
(proděkan pro studijní záležitosti, odchod 19:36) 

 

Zasedání bylo zahájeno v 18:08, zasedání řídila Martina Novotná. 

 

Navržený program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání  
2. Schválení zápisu z minulého zasedání  
3. Zápis předmětů 
4. Hygienické potřeby na toaletách v budovách MFF UK  
5. Overleaf 
6. Zástupce SKAS v Propagační komisi 
7. Vyhlášení voleb do SKAS MFF UK 
8. Různé 

 

 

1. Schválení programu zasedání 

Za bod 3 bylo navrženo zařadit body Změny Pravidel pro organizaci studia a Předběžný harmonogram 

příštího akademického roku. Bod Overleaf bylo navrženo zařadit před bod Hygienické potřeby na 

toaletách v budovách MFF UK. 

Hlasování:                      7 - 0 - 0 

 

Schválený program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání  
2. Schválení zápisu z minulého zasedání  
3. Zápis předmětů 
4. Změny Pravidel pro organizaci studia 
5. Předběžný harmonogram příštího akademického roku 
6. Overleaf 
7. Hygienické potřeby na toaletách v budovách MFF UK  
8. Zástupce SKAS v Propagační komisi 
9. Vyhlášení voleb do SKAS MFF UK 
10. Různé 

 



2. Schválení zápisu z minulého zasedání 

Zápis z minulého zasedání byl schválen tichým souhlasem. 

 

3. Zápis předmětů  

MN uvedla bod a seznámila členy SKAS i vedení s problémy spojenými se zápisem předmětů.  

WS upozornil na situaci při zápisu na předměty v letním semestru, kdy studenti mají jenom 

několikadenní (3-4 dny) časové okno mezi zveřejněním rozvrhu a zápisem na něj, což vede 

k problémům hlavně v případě, mají-li studenti v dané době např. náročnou zkoušku. Děkan i proděkan 

Kulich seznámili členy SKAS s tím, že již dříve byly prosby o včasnější dokončení rozvrhu i ze strany 

zaměstnanců, avšak při tvorbě rozvrhu nastává mnoho různých komplikací, kvůli kterým se rozvrh mění 

až do doby několika dnů před zápisem. Souhlasili s tím, že se pokusí dojednat s hlavním rozvrhářem dr. 

Bednárkem, zda by bylo možné alespoň posunout termín zveřejnění rozvrhu tak, aby byl s větším 

předstihem před začátkem zápisu, avšak s výrazným upozorněním na možnost změn podoby rozvrhu. 

MN dále upozornila na komplikace spojené s rozložením ročníku a nemožností zapisovat se na 

konkrétní rozvrhové lístky, což vede k tomu, že studenti pak musí obepisovat jednotlivé vyučující 

s prosbou o zapsání. Proděkan Kulich slíbil, že zjistí, jak tento problém vzniká a zda je možné jej nějak 

vyřešit.  

Doplnění po zasedání: Po rozmluvě s dr. Bednárkem a členy vedení fakulty se ukázalo, že větší posuny 

zveřejnění rozvrhu nejsou z organizačních důvodů možné tak, aby bylo garantováno, že již nedojde 

k větším změnám. Členové SKAS se dohodli, že bez této garance nemá smysl rozvrh zveřejňovat. 

 

 

4. Změny Pravidel pro organizaci studia 

Proděkan Kulich seznámil členy SKAS s chystanými změnami Pravidel pro organizaci studia. 

Uvedl, že v Článku 8 bude doplněna informace o tom, že podmínky pro udělení zápočtu musí být pro 

všechny studenty zapsané na daný předmět stejné, aby nedocházelo k situacím, kdy jednotliví cvičící 

mají různé požadavky. Mezi členy SKAS a vedení proběhla krátká diskuze o této změně. 

Proděkan Kulich dále seznámil členy SKAS s chystanou změnou v podobě zadávání a obhajoby 

závěrečných prací. Zadání budou nově vypisována pouze v SIS, a stejně tak k jejich schvalování bude 

docházet pouze prostřednictvím SIS. Bude-li odevzdaná práce závažným způsobem porušovat formální 

požadavky stanovené opatřením děkana, bude ji moci děkan na základě návrhu předsedy komise 

označit za nevyhovující a student nebude připuštěn k obhajobě s tím, že mu tento termín obhajoby 

propadne. 

Dále proděkan Kulich seznámil členy SKAS s navrhovanou úpravou pravidel o uznávání předmětů. 

Proběhla diskuze se členy SKAS o jednotlivých variantách.  

 

 

 



5. Předběžný harmonogram příštího akademického roku 

Děkan seznámil členy SKAS s předběžným harmonogramem akademického roku 2023/2024. V zimním 

semestru odpadne výuka jen 17. listopadu a učit se bude 14 týdnu. Členové SKAS se vyjádřili pro 

možnost, aby se po Vánočních prázdninách začalo učit až 3. ledna. 

 

6. Overleaf 

AF uvedl bod. Seznámil členy SKAS i vedení s možnými alternativami a jejich cenami. Pro alespoň 300 

uživatelů by se vyplatilo koupit celofakultní licenci, kdy by fakulta platila podle počtu studentů a všichni 

zaměstnanci by k tomu měli licenci zdarma. Naši fakultu by tak tato licence vycházela na cca 500 tisíc 

korun ročně. Do této verze Overleafu by přihlašování probíhalo přes CAS. AF požádal děkana o zjištění 

zájmu mezi zaměstnanci o tuto licenci (a především aktuálního počtu již zakoupených licencí Pro na 

jednotlivých pracovištích). 

 

7. Hygienické potřeby na toaletách v budovách MFF UK 

AY seznámila členy SKAS se statistikami o spotřebě. Informovala, že se podařilo sehnat možného 

sponzora a přiblížila členům SKAS možné podmínky této spolupráce. AF konstatoval, že je nutné uzavřít 

darovací smlouvu, v níž se tyto podmínky pevně stanoví. MN se v této věci spojí s vedoucím OPMK.  

 

8. Zástupce SKAS v Propagační komisi 

WS navrhl na pozici zástupce SKAS v Propagační komisi FZ. FZ kandidaturu přijal. V tajné volbě získal FZ 

6 hlasů a byl tak zvolen. MN o této nominaci SKASu spraví děkana a požádá ho o změnu ve složení 

komise. 

 

9. Vyhlášení voleb do SKAS MFF UK 

MN připomněla, že se budou konat volby a je tak potřeba předložit AS MFF UK návrh vyhlášení voleb 

s návrhem složení volební komise, termínu voleb, datem uzavření kandidátních listin a datem 

předvolební debaty. Členové SKAS se dohodli, že jako předsedu volební komise navrhnou VŠ a jako 

další členy volební komise navrhnou MN a AY. Proběhla debata o termínu voleb. 

Usnesení: SKAS MFF UK pověřuje Vojtěcha Švandelíka vytvořením návrhu vyhlášení elektronických 

voleb do SKAS MFF UK v termínu 25. až 27. dubna 2023, s uzávěrkou kandidátních listin ve čtvrtek 20. 

dubna v 10:00, s předvolební debatou v pondělí 24. dubna od 18:30 v N1, s ním jako předsedou volební 

komise a s Martinou Novotnou a Annou Yaghobovou jako členkami volební komise.  

Hlasování:                     6 – 0 – 0  

Usnesení bylo přijato. 

 

Členové SKAS se dohodli, že předvolební debata bude mít hybridní formu a MN slíbila, že se ujme 

moderování této debaty. 



 

10. Různé:  

AY se zeptala členů vedení na posun v tvorbě etického kodexu, a konstatovala, že SKAS v poslední době 

nezaznamenal žádný problém. 

AY seznámila členy vedení se svou zkušeností s komunikací s grantovým oddělení a poprosila vedení o 

případné posílení o dalšího zaměstnance.  

SKAS PřF UK navrhl navázat spolupráci se SKAS MFF UK, bude snaha domluvit společné zasedání. MN 

v této věci kontaktuje předsednictvo SKAS PřF UK. 

MN připomněla členům SKAS, že stále není hotový obsah na nástěnky SKAS, a požádala AF o dodání 

podkladů AY. 

 

 

Jednání bylo ukončeno v 21:00. 

  

  


